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Närvarande: Mattias Lennartsson, Sauli Hakkarainen, Caroline Mollmyr, Gunnar Andreasson, 
Anders Glemfelt 
 
§1 Möte öppnas 
 
§2 Föregående protokoll 
 
Sargen 
Sauli pratat med skolan, de får vår sarg som står i förrådet, de får även förvara den i vårt förråd. 
 
Hjärtstartare kvarstår, Anders ansvarig 
 
Hantlar kvarstår, Sauli köper in både hantlar och roddmaskin asap.  
 
Vart anmäls trasiga saker? Kolla över så att penna finns till tavla. Sauli ansvarig. 
 
Låset är trasigt vid utrymningsdörren mot Odsvägen men fungerar. Låsmekanismen är lös. Mattias 
ser till att låssmederna fixar utrymningsbygeln. 
 
 
§3 Ekonomi 
 
Ekonomin är fortsatt god. 
Anders önskar fakturera våren uthyrningar så snart som möjligt, Sauli meddelar Yvonne. 
 
§4 Uthyrning och arrangemang 
 
Nu drar verksamheterna igång igen. 
Arrangemang: Närmast står Borås karateklubbs träningsläger som äger den 2 – 4/10. 
Vi har en del lediga tider på vardagarna, Sauli meddelar alla ägarföreningar att det finns bra tider att 
boka för den som är intresserad. 
 
§5 Gymmet 
 
Det har varit ovanligt många som nyttjat gymmet under semesterperioden. 
 
§6 Städning i sommar 
 
Städningen har fungerat bra även om vi fick påbackning från dem som gymmar. Detta beror på att 
det var betydligt högre tryck på gymmet i år än tidigare år. 
Till nästa år gör vi en checklista över vad som ska göras. Vi sätter även upp en skylt om att det är 
begränsad städning under veckorna 26-32. Vi sätter upp en stor välkomstskylt om varför man kan 
träna i vårt gym till en så låg kostnad, t ex ta eget ansvar att torka av maskiner efter man tränat eller 
om man spiller vätska på golvet så torkar man upp efter sig. Detta för vi inte ska behöva öka 
städtimmar och därmed gymtaxan. 



 
 
§7 Årsmötet 
 
På årsmötet behöver vi fatta beslut om att ägarföreningarna godkänner att vi frångår stadgarna 
genom att varje förening skickar ett ombud. 
Ingen förtäring på årsmötet denna gång.  
På årsmötet förslår styrelsen en gemensam arbetsdag ute (ogräs, sly). 
 
§8 Övrigt 
 
Vattnet från pumphuset har krånglat i sommar, vattnet är fortfarande missfärgat. Kent har beställt ny 
filtermassa för att byta ut. 
 
Ventilationskontroll genomförd, synpunkter som ska åtgärdas senast 28 oktober. Bosse projektleder, 
antingen åtgärdar vi själva eller så köper vi tjänsten. 
 
Telefonen i hissen är sönderslagen under skoltid, behöver åtgärdas. Mattias ansvarar.  
 
Sauli ansvarar för målning av vita strecken på parkeringen.  
 
 
§9 Nästa möte 
 
I samband med årsmöte den 21 september.  
 

 

Vid protokollet   Justerat av 
 
__________________________  _________________________ 
Sauli Hakkarainen   Caroline Mollmyr 


